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Rijswijks Belang wil volgende vraag indienen omtrent RA 19 071 Noodkreet Wildopvang 
Delft:
 
Heeft de gemeente inmiddels het gevraagde bedrag betaald aan de Wildopvang en zo nee, 
waarom niet?
 
Met vriendelijke groet,
Mirjam ten Brummelaar 
Fractieassistent Rijswijks Belang 


